
Verksamhetsberättelse Moderaterna i Björketorp 2023 

 

Vi började verksamhetsåret med att arrangera årsmöte för föreningen, Härrydaföreningen och 
kretsen på Hindås station. Johanna Rantsi var inbjuden som talare och mötesmiddagen ramades in av 
Tomas Klasson, trubadur, via Medborgarskolan och det togs även några danssteg på sina håll.  

Föreningen har under verksamhetsåret haft 6 styrelsemöten. Kontakt har etablerats med 
Medborgarskolan Sjuhärad. Vi har startat upp en studiecirkel i samverkan med Medborgarskolan där 
vi haft fyra träffar med olika teman. 

Föreningen har varit representerad dels på Kretsens konferens den 25/3 samt på 
politikutvecklingsdagen 28/10 även denna anordnad av Kretsen. Vi har haft ett medlemsmöte  med 
Nya Hjortvikens VD på Hindås station där vi fick del av ESS Groups planer för Nya Hjortviken. 

Under hösten fortsatte vi med dörrknackning i Rävlandavid 5 tillfällen varav riksdagsledamot Johanna 
Rantsi deltog vid ett tillfälle. Vi har under året ökat vårt medlemsantal med nästan 50% vilket är 
positivt.  I januari 2024 genomfördes också en riktad dörrknackningskampanj med målet att öka vårt 
medlemsantal.  


